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Szanowny Panie PrezYdencie

W imieniu mieszkaric6w Wloctawka zwracam siq z proSba o zlikwidowanie dziury w jezdni

na ulicy wienieckie j 34. Ubytek nawierzchni jezdni znajduje s'Q przy studzience

odprowadzajacej z ulicy deszcz6wkq. Stanowi to zagro2enie dla mieszkar'rc6w poruszajqcych

siq tq ulicq.
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